

**Alzheimer Society Sudbury-Manitoulin North Bay & Districts
Board Members Needed**

The Alzheimer Society is seeking interested and committed individuals to fill positions on its Board of Directors.

The Society is a non-profit charitable organization.

We provide support services, health promotion, education and training programs in the Sudbury-Manitoulin and North Bay areas. Our clients are persons with Alzheimer's disease and related dementias, as well as their caregivers, volunteers, students, professionals and the community at large.

Recruitment of Volunteer Board Members
with experience in the following fields:

Indigenous

Health Care/Primary Care

Lived Experience (persons with dementia)

Board meetings are held the last Tuesday of every month at 5:15 p.m.

To apply, please send your resume and cover letter by April 21 2017:

Alzheimer Society Sudbury-Manitoulin North Bay & Districts

960B Notre Dame Avenue

Sudbury ON P3A 2T4

Telephone: 705-560-0603

Fax: 705-560-6938

Email: info@alzheimersudbury.ca

**Société Alzheimer Sudbury-Manitoulin North Bay et districts
est à la recherche des membres pour son conseil d'administration**

La société est un organisme à but non lucratif. Son mandat est d'offrir des services de soutien, des programmes de promotion de la santé, d'éducation, et de la formation dans les régions de Sudbury-Manitoulin et de North Bay. Nos clients sont des personnes atteintes de la maladie d'Alzheimer ou des démences connexes ainsi que leurs proches aidants, les membres de la communauté générale, les bénévoles qui œuvrent auprès de la population cible, les étudiants et les professionnels.

Recrutement des bénévoles pour le conseil d'administration.

Les forces et spécialisations recherchées:

Autochtone

Soins de la santé/ Soins primaires

Expérience vécue (personne atteinte de démence)

Les rencontres du conseil ont lieu le dernier mardi de chaque mois à 17h15.

Pour postuler, veuillez faire parvenir votre curriculum vitae et votre lettre de motivation avant le 21 Avril 2017 à la

Société Alzheimer Sudbury-Manitoulin North Bay et districts

960B avenue Notre Dame

Sudbury ON P3A 2T4

Téléphone : 705-560-0603

Télécopieur : 705-560-6938

Courriel : info@alzheimersudbury.ca